
Bestyrelsesmøde mandag, den 16. december 2024 kl. 18.00 
 
Afbud: Anne Slyngborg, Berit og Rikke A var med på telefonen 

Gæster:  
 
Dagsorden:   

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 11. november 2024 

 
o Orientering v/daglig leder 

o Siden sidst. Vi har haft opstalder møde, hvilket var et godt og konstruktivt møde. 
Referat er sendt ud i opstaldergruppen.  

 
o Orientering v/formanden 

o Huset – udbedring. Vi afventer svar fra Skive kommune om at de forhåbentlig kan 
være behjælpelige med økonomi. Svar forventes engang i februar. 

o Udefra kommende i hjerterum. Et dagskort til ridehallerne koster kr. 75,- Adgang til 
hjerterummet koster kr. 50,- pr. gang. Der er en forespørgsel på at bruge 
hjerterummet i forbindelse med undervisning. Vi aftaler at lave en mulighed for at 
shoppe adgang til hjerterummet i forbindelse med undervisning med en reduceret 
pris på kr. 25,-  
 

o Orientering v/kasserer 
o Revision – status. Vi overvejer at skifte revisor og planlægger derfor ekstra ordinær 

generalforsamling med dette som eneste punkt. Dette kommer sandsynligvis til at 
ligge i først i 2025. 

 
o Elevskolen/Undervisning/Heste: 

o Status. Vi har fået, som Louise har nævnt på Facebook, Hancocks Tornerose, som 
indgår i elevskolen. Der ledes stadig efter nyt heste/pony materiale. 

 
o Møderække: 

o Torsdag, den 16. januar 2025 kl. 18.00 
o Mandag, den 17. februar 2025 kl. 18.00 
o Torsdag, den 20. marts 2025 kl. 18.00 
 

o Eventuelt: 
o Ansvarlig – foderrum. Martin tjekker op herpå. 
o Opstalder møde hvert halve år aftales til marts og oktober måned fremover. 
o Rikke A og Martin har været til møde på Skive Kommune ang. Miljøtilsyn. Der er 

krav om at både mødding i containeren, og det som ligger ved siden af på fliserne er 
afdækket med noget lufttæt overdækning. Samtidig ser Miljøtilsynet også meget 
gerne, at vi affaldssortere fremover, som der allerede gøres i private husholdninger. 
Der stilles ikke decidererede krav ASAP, men det er helt sikkert noget vi skal tage 
stilling til i det nye år.  

o På valg til næste generalforsamling er Lene, Lone, Anne, Berit og Rikke S. Anne og 
Berit modtager ikke genvalg. Lene modtager genvalg men kun for et år. Lone 



overvejer. Vi overvejer, om vi kan nøjes med mindst 5 bestyrelsesmedlemmer i 
stedet for 7.  


